
                          Zápisnica č. 6/2024 

zo 6. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 27.6.2024 

 

- Počet prítomných členov je 12: Ch. Uhrinová Sx, , T. Pampurik 2. A, E.S. Smolová 2.A, P. 

Kukuruďová 3.A, T. Hlatká 4. B, Š. Stano Sx, A. Marinčák 1.A, K. Kolárová 3.B, Kieu Anh Le Ngoc 

3.B, T. Ragan Sp 

- Počet neprítomných členov 3: L. Sinay T,  A. Polanová Ka, P. Beck Sx 

- Dobrovoľní členovia: Jakub Dolný Ka 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

 

Program:  1. Otvorenie, privítanie 

                   2. Vyhodnotenie predchádzajúceho obdobia 

 3. Vyhodnotenie zapojenia sa do súťaže Značka kvality školských parlamentov 

 4.  Diskusia, záver 

 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 6. zasadnutie ŠP, posledné zasadnutie v školskom roku 2023-2024. Zasadnutie ŠP bolo 

uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa ospravedlnili z osobných a zdravotných dôvodov.  

K bodu č.2: Vyhodnotenie predchádzajúceho obdobia  

V poslednom štvrťroku školského roka sme zrealizovali tieto aktivity: Movie Week, finále 

celoškolskej súťaže Futbalový turnaj o pohár riaditeľa školy, ktorý bol zrealizovaný už tretí krát 

a teší sa veľkej obľube ako u žiakov  tak aj u učiteľov. Táto akcia bola zorganizovaná pod vedením 

žiakov Mateja Dombyho z 5. A, Mateja Saba z 3. A v spolupráci so ŠP.  Movie Week sa stretol 

takisto s pozitívnym ohlasom u žiakov.  

K bodu 3: Vyhodnotenie zapojenia sa do súťaže Značka kvality školských parlamentov.  

Celý školský rok členovia parlamentu intenzívne pracovali na splnení kritérií pre účasť v súťaži 

ŠP Značka kvality školských parlamentov, ktorú organizuje Košický samosprávny kraj 

a Regionálne centrum mládeže v Košiciach. Účasť bola odhlasovaná členmi parlamentu. 

Bronzovú úroveň získal  náš ŠP minulý školský rok. Kritériá na získanie tohto ocenenia boli 



náročné, ale podarilo sa nám to. Predsedníčka ŠP Petra Kukuruďová si cenu Strieborný školský 

parlament prevzala na Konferencii pre mladých , 17. 6. 2024. Veríme, že budúci školský rok sa 

nám podarí dosiahnuť cenu Zlatý ŠP.   

K bodu č. 5: Diskusia, záver 

Diskutovalo sa priebežne o jednotlivých bodoch. Veľa aktivít v školskom roku bolo veľmi 

úspešných. Veríme, že aj v ďalšom školskom roku budeme rovnako úspešne realizovať rôzne 

aktivity spolu s vedením školy.  

Predsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 27.6.2024 

 

Zápisnicu vyhotovila: Ella Sofia Smolová ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Petra Kukuruďová ..................................................... 


